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Wieringerwerf ■ Niemand minder
dan Prins Los Bollos is gekroond af-
gelopen zaterdag, oftewel de 40-ja-
rige Jeroen van de Velde uit Midden-
meer. Al elf jaar lang is hij lid van de
carnavalsvereniging ’De Meerkoete-
laars’ en dit jaar is hij voor het eerst
het gezicht van de carnaval in de
Wieringermeer. En deze Prins
houdt wel van een feestje „Het
maakt niet uit waar ik zou werken,
met carnaval ben ik vrij. Er mogen
geen kinken in de kabels komen dat
ik het een jaar niet kan meemaken.”

Los Bollos?
„Ja zo’n naam ontstaat dan als je

echt geen inspiratie hebt. Zelf ben ik
niet de slankste, dus de naam is wel
een beetje zelfspot.”

Elf jaar bij de carnavalsvereni-
ging, dus dit is wel een carnavals-
jubileum voor jou.

„Ja elf jaar bij de vereniging en
tien jaar carnaval. Afgelopen jaar
kon het natuurlijk niet doorgaan.
Dat risico was te groot. Aankomend
jaar blijft ook nog onzeker. Prinsen-
bal hadden we al gepland staan,
toen werden de maatregelen ook
veranderd van vrijdag op zaterdag.
Gelukkig kon het verplaatst worden
naar de middag. Maar carnaval aan-
komend jaar blijft spannend.”

Hoe was dat, een jaar geen carna-
val?

„In het begin denk je nog van dat
het misschien fijn is om een jaar rust
te hebben. Maar dat sloeg eigenlijk
heel snel over in gemis. Ieder jaar
kijk je weer uit naar de carnaval. Dat
is het geluk van lid zijn van de Raad
van Elf. Carnaval is dan veel meer
dan alleen de vijf dagen feest. We
hebben het Prinsenbal, het slotfeest
en natuurlijk veel vergaderingen.
De voorpret gaat wel een heel jaar
door.”

En afgelopen zaterdag werd jij
gekroond tijdens het Prinsenbal,
hoe was dat?

„Ja dat was echt leuk! Ik stond er-

van te kijken hoeveel volk er in de
zaal stond. Dan zie je wel dat het
echt nog leeft in de Wieringermeer.
Van afgelopen Prinsen heb ik wel ge-
hoord dat hun prinsenjaar wel het
mooiste jaar is dat ze hebben meege-
maakt. Het is dan ook een eer om
Prins te zijn. Maar eigenlijk als je in
de raad zit, is niemand er echt op
aan het wachten om Prins te wor-
den. Je wordt heel erg in de spot-
light gezet, dat is eigenlijk niet
waarom je in de Raad van Elf terecht
komt. Je wilt vooral het feestje in le-
ven houden.”

Maar lid worden van de raad van
elf, was dat een makkelijke keu-
ze?

„In principe kies je niet, maar je

wordt gevraagd. En ja, je hoopt stie-
kem wel dat je ervoor gebeld wordt.
Ik vind carnaval fantastisch en dan
mag je het ook nog van de andere
kant meemaken door het te organi-
seren. Zodra er afscheid wordt geno-
men van raadsleden moet de raad
van elf weer worden aangevuld. Dan
zitten ze bij elkaar aan tafel en dan
word je gebeld met de vraag of je bij
de Raad van Elf wilt. Je krijgt dan
ook niet een weekje om erover na te
denken. Het is gelijk ja of nee. Dat
was voor mij wel een makkelijke
keuze inderdaad.”

En dit jaar als Prins veel extra ta-
ken erbij?

„Je bent meer het gezicht dan dat
je er veel extra taken bij krijgt. Vol-
gens mij wordt er als je Prins bent
juist meer voor je geregeld. Maar dat
mag ik allemaal nog meemaken. De
Prins zet de Alaaf in om elf over elf
en tijdens de sleuteloverdracht doet
de Prins wel een woordje om te belo-
ven dat hij goed zal omgaan met de
dorpen. Want wij worden dan tij-
dens het carnavalsweekend even de
’baas’ over de Wieringermeer. En
niet te vergeten het soep scheppen
op de maandag tijdens de after-
work. Ook een belangrijke taak.”

Maar wel een druk schema tij-
dens de carnavalsdagen?

„Ja we hebben wel een heel pro-
gramma met de Raad van Elf. Het
begint op vrijdagochtend, dan gaan
we langs op de scholen. Vervolgens

gaan we samen lunchen om daarna
de sleuteloverdracht te doen in de
Cultuurschuur. In de avond begint
dan de carnaval met het Boerenkie-
lenbal. En dan de volgende ochtend
beginnen we weer rond een uurtje
of half tien. Dan brengen we fruit-
manden langs bij zieken. Dat wordt
heel erg gewaardeerd, ook door
mensen die verder niks met carnaval
hebben. En vervolgens hebben we
de optocht voor de kinderen en is
het in de avond weer feest. Zondag
hebben we de ’Vroeg op Stap’ en
maandag de after-work.”

Ga je ook nog te krieken?
„Ja het krieken wordt eigenlijk

niet georganiseerd door ons. En ie-
der jaar heb ik het voornemen om

het heel verstandig niet te doen,
maar uiteindelijk sta je daar dan
toch in je pyjama. Het krieken
wordt eigenlijk van oudsher al ge-
daan en veel raadsleden laten hun
gezicht wel zien daar. Het is altijd
gezellig.”

De ochtend van het afbreken zal
wel zwaar zijn, of niet?

„Ja de meesten zijn dan ook niet
zo spraakzaam. Je bent wel ruim an-
derhalve week met de carnaval be-
zig. Vanaf de maandag starten we
natuurlijk al met opbouwen, over-
dag door de echte die hards en in de
avond is over het algemeen iedereen
erbij.”

Maar de hofdames steunen je
hierbij?

„Ja zij zijn mijn mentale onder-
steuning, haha. Cicilia Bas is een van
de hofdames, zij is mijn vriendin, en
Cindy de Vogelaar en Charlotte Ve-
nema zijn goede vriendinnen. Zij
organiseren ook de kindercarnaval
en kiezen de verkleedprijs.”

Dit jaar Prins, en verder nog vele
jaren bij Raad van Elf in de toe-
komst?

„Ja Prins-zijn is wel iets wat je
meegemaakt moet hebben als je bij
de Raad van Elf zit. Wat ik al zei, vol-
gens sommigen het mooiste jaar dat
ze hebben meegemaakt. Maar stop-
pen met de Raad van Elf komt hier-
na zeker nog niet ter sprake voor
mij.”

INTERVIEW Jeroen van de Velde uit Middenmeer bekroond tot Prins Los Bollos

’Waar ik ook zou werken,
ik ben vrij met carnaval’
Last minute moesten de
plannen nog veranderd
worden. Maar wat heb-
ben ze een groot feest
gehad afgelopen zater-
dag bij Café Welkom bij
de Buren. Vanwege de
nieuwe maatregelen be-
gon het Prinsenbal niet
in de avond, maar in de
middag. Ondanks de ver-
anderingen werd het bal
druk bezocht door carna-
valvierders. Want de kro-
ning van de nieuwe Prins
Carnaval, moet natuur-
lijk wel nog even gevierd
worden.

Simone Bruin

Prins Los Bollos (tweede van rechts) en zijn hofhouding; hofmeester Nick Zuidema en adjudant Gerrit Doppenberg (ofwel Prins Stekilos), hofdames Cicilia Bas,
Cindy de Vogelaar en Charlotte Venema. FOTO BAS VAN DER GEEST

❜❜Zoveel volk in
de zaal, dan zie
je dat het nog

echt leeft in de
Wieringermeer
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Stemrondes
De meeste
carnavalsverenigingen hebben
een aantal jaar achter elkaar
dezelfde prins. De
Meerkoetelaars kiezen ieder
jaar, via stemrondes, een
nieuwe prins binnen de raad.
Uniek is het ook wel dat ze het
Prinsenbal organiseren voor
iedereen, veel verenigingen
organiseren dit alleen voor
andere verenigingen. 

Met allerlei acties zamelde de stich-
ting vorig jaar zo’n 70.000 euro in.
Ook de dorpsjeugd droeg een flink
steentje bij met het ophalen van
honderden kerstbomen. Het geld
was nodig voor renovatie van het
huis waar de nu achtjarige Charley
woont met zijn ouders en broer. Het
huis bleek - door de ongemakken
die een oud huis nu eenmaal met
zich meebrengt - geen ideale leefsi-

tuatie voor de jonge Charley, bij wie
in 2019 een ernstige vorm van leuke-
mie was geconstateerd. ’Maar, na
een stamceltransplantatie vorig jaar
gaat het nu heel goed met Charley!’,
schrijft de stichting op Facebook.

Belangeloos
En nu gaat het ook met het huis de
goede kant op. Onder aanvoering
van Wever Bouwgroep uit Waarland
wordt het volledig gestript en in een
paar weken opnieuw opgebouwd.
Behalve het bouwbedrijf zijn ook
bijna veertig enthousiaste vrijwilli-
gers uit het dorp opgestaan om de
klus te klaren: vrijwilligers die in
2020 al de handen uit de mouwen
staken voor de bouw van de lokale
sporthal en die nu weer bereid ble-
ken zich belangeloos in te zetten.
Ook schonken verschillende bedrij-
ven materialen voor de verbouwing. 

,,Het is toch skitterend’’, zegt een
voorbijganger, terwijl hij zijn blik
over het huis laat glijden. ,,Het laat
weer zien waar het kleine Waarland
groot in is.’’

Van onze verslaggeefster

Waarlanders renoveren huis van Charley (8)

Het huis aan de Veluweweg in Waar-
land. FOTO MEDIAHUIS

Waarland ■ Grote containers
met bouwafval aan de weg. Ze
verraden dat begonnen is met de
grote verbouwing van het 120-
jaar oude huis aan de Veluweweg
in Waarland, waarvoor de Stich-
ting Help Charley in 2020 een
succesvolle crowdfundingsactie
opzette.

Veertig vrijwilligers
helpen mee aan
verbouwing

Hippolytushoef ■ Er zijn ongeveer
vierhonderd dieren te bezichtigen.
,,Normaal gesproken hoor je tijdens
de show een enorm gekraai en geka-
kel, maar door de vogelgriep mogen
de hoenders en watervogels dit jaar
helaas niet meedoen’’, vertelt be-
stuurslid Cor Bregman.

Vlaamse reus
Cor loopt langs de rijen met hokken.
Hij legt het verschil uit tussen de
verschillende dieren. ,,Als je geen
verstand hebt van konijnen, dan is
elk konijn natuurlijk hetzelfde. Je
hebt verschillende rassen, kleuren
en groottes. Noem het maar op. De
Vlaamse reus ken je toch wel? Van-
daag worden de dieren door een
team van deskundige keurmeesters
gekeurd. Zij beoordelen de kleine
dieren op raszuiverheid, conditie,
kleur en bouw. Ze worden gewogen,
de lengte van de oren wordt opge-
meten en er wordt zelfs gekeken
naar de vacht en het patroon. De
keurmeesters doen dit met behulp
van een handboek. Het dier dat het
dichtst in de buurt komt van de be-
schrijving in het boek krijgt het
hoogste aantal punten en ontvangt
een prijs. Ook kijken de meesters
naar wat er goed of fout is bij de die-
ren, zodat de fokker weet of hij ver-
der kan fokken.’’

Valsspelen
Cor wijst een groot konijn aan. ,,Dit
is een lotharinger. Deze heb je in
twee formaten. Ze staan bekend om
hun witte pels met hierop een zwar-
te streep van de oren tot de staart,
wangstippen en een vlek in de vorm
van een vlinder op de neus. Ik weet
dat ze in Duitsland tijdens de shows

wel eens valsspelen. Fokkers verven
hun konijnen, zodat ze beter aan de
eisen voldoen. Hier doen we dat niet
hoor. Een goede keurmeester heeft
dat natuurlijk gelijk door.’’

Langharig
Vriendinnen Noor Lommers (22)

en Eline ten Voorde (33) komen uit
Apeldoorn. De meiden zijn gister-
ochtend vroeg begonnen met het in-
laden van hun langharige konijntjes
en hebben in een hotel hier in de
buurt geslapen. ,,We zijn hier van-
daag niet om prijzen te winnen’’,
vertelt Noor die vier jaar geleden be-
gonnen is met het fokken van konij-

nen. ,,We hebben vandaag een ko-
nijnensoort meegenomen die nog
niet erkend is. We laten ze nakijken
en beoordelen door de keurmeester
in de hoop dat onze konijntjes uit-
eindelijk ook in het keuringsboek
komen te staan. Het is veel werk om
al onze konijnen te verzorgen, maar
we vinden het beiden ontzettend
leuk en zijn nog lang niet van plan
om er mee te stoppen.’’

Fotocamera
De kleindierenshow trekt niet al-
leen fokkers, maar ook veel bezoe-
kers. Mies Klein (8) en haar grote
neef Mike Rotgans (10) uit Hippoly-

tushoef lopen rond. Ze vinden het
prachtig. Terwijl een meester een
konijn keurt, kijken ze met grote
ogen toe en luisteren aandachtig.
Ook Herman Loer (69) vindt de
show mooi. Hij komt al vijfentwin-
tig jaar kijken en loopt rond met een
grote fotocamera. ,,Vroeger heb ik
ook konijnen gehad. Ik vind het
mooie beestjes. Ik zou ze nu niet
meer willen hebben, want ik ben er
veel te oud voor, maar ik vind het
leuk om ze te fotograferen. Ik be-
zoek elk jaar de show. Het is jammer
dat de hoenders er niet zijn. Die mis
ik wel. Ik hoop dat ze er volgend jaar
weer bij zijn.”

KLEINDIERENVERENIGING Minder gekraai en gekakel tijdens jaarlijkse show Nut en Genoegen

Niet zomaar wat showkonijnen
Voor de 25e keer houdt
kleindiervereniging Nut
en Genoegen de jaarlijk-
se kleindierenshow in
Hippolytushoef. De paar-
denbak van manage De
Wironruiters is zaterdag
omgetoverd tot een die-
renwalhalla.

Maite Pérez y Pérez

Bianca Zandbergen uit Hippolytushoef maakt van dichtbij kennis. FOTO GEORGE STOEKENBROEK

❜❜In Duitsland
spelen fokkers
wel eens vals

door hun
konijnen te

verven


